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本次年会有近一半的参会人员填写了问卷调查。调查结果显示，

有近一半的受访者是第一次参加学会的学术年会。 超过 90%的受访

者对会议内容、组织和安排等方面感到满意或非常满意。有 23%的

受访者愿意成为正式会员、 参与学会的管理工作。大家一致认为，

通过参加会议，不仅使人开阔了学术视野，同时也认识了相关领域

的朋友。 

同时大家也对大会的内容编排、日程安排等方面提出了富有建

设性的意见及建议。对于大家的这些新期待我们一定会全力以赴，

为大家献上更精彩的活动！ 再次感谢大家参与问卷调查！ 

 

 

 

 

 

 

 

资料整理：焦林郁 

附件：2014 年会调查表 

留德华人化学化工学会理事会 

2014年 10月 17日 
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2014 GCCCD Annual Conference Feedback and Evaluation Questionnaire 

Name                                             City                                             Institute / company 

Thank you for taking the time to participate in the conference evaluation. Your comments will enable us to better 

plan and execute future conferences and tailor them to meet your needs. 

Q1: How many times have you attend to GCCCD Annual Conference? 

o Never 

o 1-2 times 

o 3-4 times 

o More than 4 times 

Q2: How did you hear or learn about this conference? 

o GCCCD Website: www.gcccd-ev.de/Wordpress/Facebook 

o Friends/Colleague 

o Email  

o Last GCCCD annual conference in Duisburg 

o Others 

Q3: Please indicate your overall satisfaction with this conference 

 

Very 
Satisfied 

Somewhat 
Satisfied Neutral 

Somewhat 
Dissatisified 

Conference Content ○ ○ ○ ○ 

Service ○ ○ ○ ○ 

Organization ○ ○ ○ ○ 

Others ○ ○ ○ ○ 

Q4: Please specify the reasons for attending this conference: 

o  Learning more about the advanced researches of chemistry and chemistry related area 

o Knowing friends from universities, institutes and companies 

o Look for potential partners 

o Others (                                                                                                                        ) 

Q5: If you come from city other than Berlin, your travel cost will be covered by 

o Yourself and GCCCD  

o Yourself and your institute / company 

o GCCCD  and your institute / company 

o Your institute / company 

Q6: In which scientific areas will you preferred in next GCCCD annual conference? 

Q7: Do you have any other advices for conference improvement?   
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